
 

 

 

 

DEFINITIEF VERSLAG COMMISSIE REGIONAAL OVERLEG 
LUCHTHAVEN MIDDEN-ZEELAND 

Datum: 4 november 2022, 10.00-11.30 uur 

Locatie: Provinciehuis Zeeland,  kamer van der Proost 

Aanwezige leden/voorzitter/secretaris: 
de heer A. van der Maas (plaatsvervangend) voorzitter 
de heer P. Vierhout omwonende gemeente Middelburg 
de heer H. Hilhorst omwonende gemeente Middelburg 
de heer S. Meulblok wethouder gemeente Goes 
de heer R. de Regt gemeente Goes 
de heer E. Belderok vliegveld Midden-Zeeland 
de heer R. Belderok  vliegveld Midden-Zeeland 
de heer W. den Baars gebruiker vliegveld Midden-Zeeland  
de heer J. Rockx regionale uitvoeringsdienst Zeeland (secretaris) 
de heer H. Bouma omwonende gemeente Goes 
mevrouw D. de Leeuw vereniging Zeeuwse Milieu Federatie 
de heer J. Noudts  vereniging Zeeuwse Milieu Federatie 
de heer A. Witkam  wethouder gemeente Borsele 
de heer A. Schietekatte gemeente Middelburg 
 

Afwezige leden met kennisgeving: 
Dhr. J. Suurmond (ziekte)  voorzitter 
Dhr. R. Helsloot  omwonende gemeente Noord-Beveland 
Dhr. R. Schonis  wethouder gemeente Middelburg 
 
Afwezige leden zonder kennisgeving: 
- 
 
Aanwezig als gast: 
-  
 
Aanwezig namens de pers: 
De heer M. Sep PZC 
 
 
1. Opening en mededelingen 
De (plaatsvervangend) voorzitter heet allen welkom bij deze vergadering en licht toe dat hij voor deze vergade-
ring de honneurs waarneemt als voorzitter vanwege de afwezigheid van de voorzitter J. Suurmond.  
 
Ook wordt opgemerkt dat vanwege het zicht op een nieuwe voorzitter de kans groot is dat dhr. Suurmond zijn 
laatste vergadering reeds heeft voorgezeten. Voorstel wort geopperd voor een “kleine attentie / passend af-
scheidscadeau en moment”. De secretaris zal informeren wat de wens is van de voorzitter hierin en zal een 
voorstel doen. 
 
Vanwege het vele aantal nieuwe gezichten wordt er een kort voorstelrondje gedaan. 
 
De voorzitter verzoekt de leden die in aanmerking komen voor een vergoeding hun declaraties over 2022 tijdig 
bij de secretaris aan te leveren. 
 
Actiepunt: De secretaris vraagt na bij de voorzitter wat de wensen zijn m.b.t. een geschikt afscheidsmoment / 
cadeau en doet een voorstel. 
 
Actiepunt: De voorzitter stuurt het verslag van de vergadering, via de secretaris naar de leden van de commis-
sie. 



 

 

 
 
2. Inspreekmogelijkheid 
 
De voorzitter geeft aan dat hiervan geen gebruik wordt gemaakt tijdens deze vergadering. 
 
3.  Vaststellen verslag vergadering 18 juni 2022 
 
Vanuit de leden van de  commissie volgen nog een paar kleine opmerkingen De commissie gaat verder akkoord met het 
verslag en is bij deze (na aanpassing met de genoemde wijzigingen) vastgesteld.  
 
De actiepuntenlijst wordt doorgesproken. Actiepunt 1 is nog niet afgerond en de actie blijft derhalve staan. De overige ac-
tiepunten zijn afgerond en zullen uit de actiepuntenlijst verwijderd worden. Met betrekking tot actiepunt 6 wordt door het 
vliegveld aangegeven dat de uitnodiging aan Bristow is gedaan 
 
Actiepunt: ·secretaris maakt verslag definitief. Input welke geleverd is via mail wordt hierin verwerkt. 

 
4. Vaststellen vergaderdata 2023 
 
Besloten wordt de in de agenda voorgestelde vergaderdata vast te stellen, zijnde: 
- vrijdag 10 maart  
- vrijdag 16 juni (alleen bij voldoende agendapunten) 
- vrijdag 3 november 
Alle vergaderingen vinden plaats in het provinciehuis en beginnen om 10.00 uur. 
 
5. Begroting 2023 
De voorzitter vraagt of iemand nog opmerkingen heeft op de toegestuurde begroting voor 2022. Vanuit de leden wordt van-
wege het aanstaande luchthavenbesluit extra budget te begroten voor juridische ondersteuning. De commissie gaat una-
niem akkoord met de begroting, waarbij ten opzichte van het concept een bedrag van €20.000,- extra zal worden begroot. 
 
Actiepunt: secretaris past de begroting aan en zendt begroting aan de provincie Zeeland 
 
6. Onderzoek procedure klachtenafhandeling 
 
Dhr. Vierhout schetst kort de geschiedenis van de commissie Vierhout. Het heeft even geduurd voor er een re-
actie terugkwam, maar feitelijk is daar niets uitgekomen. De conclusie is dat de RUD er niet veel aan kan doen, 
zij zijn afhankelijk van hun opdracht en bevoegdheden. De meeste klachten komen van vliegtuigen in de lucht 
en daarvoor is IL&T bevoegd gezag. Er is inmiddels wel een directe lijn met het vliegveld en die loopt goed. 
 
De vraag is wat de kracht is van de CRO in deze kwestie. Het verzoek vanuit de commissie Vierhout is dan ook 
meer input / invloed van de CRO te krijgen. Eenieder ziet daar ook en rol weggelegd voor de nieuwe voorzitter. 
Het een en ander zal in het volgende overleg met de nieuwe voorzitter verder behandeld worden. 
 
De ZMF voegt toe dat vastgehouden moet worden aan een vervolg van de klachtenafhandeling inclusief goede 
monitoring van klachten. Ook vanwege de SAR vluchten. Dhr H. Bouma vraagt zich af hoe andere CRO’s hier-
mee omgaan. Hij stelt voor hier een onderzoek naar te doen. 
 
Actiepunt: de klachtenafhandeling vormt een agendapunt op de nieuwe vergadering (secretaris) 
Actiepunt: De secretaris of een ander lid van de CRO probeert bij andere CRO’s of met andere CRO’s te kijken 
hoe er wordt omgegaan met klachtenafhandelingen en oplossingen. 
 
De voorzitter verzoekt dhr. Vierhout de secretaris op de hoogte te houden van de voortgang / stand van zaken. 
 
7. SAR-vluchten 
 
Door GS is een reactie gegeven inzake een advies over de SAR vluchten. Kort komt het er op neer dat GS een 
groot belang hechten aan de stationering van de SAR helikopter op vliegveld Midden-Zeeland. Het vergroot de 
kansen om mensenlevens te redden als er SAR-vluchten vanaf een zuidelijke basis mogelijk zijn. Dit staat 
haaks op een eerder advies van GS opgesteld door de RUD. 

 
Vanuit diverse leden volgen vragen over de gang van zaken rondom het punt van de SAR vluchten, onder an-
dere in de verschillen in inzicht ministerie en provincie over of trainingsvluchten vereist zijn of niet.  
 
De plaatsvervangend voorzitter geeft aan dat bij GS nagevraagd is een toelichting te geven op de reactie, maar 
ook op de ommekeer ten opzichte van het eerder uitgegeven advies. Deze toelichting wordt niet gegeven. De 



 

 

plaatsvervangend voorzitter stelt voor de  vraag hoe tot het besluit is gekomen nogmaals voor te leggen bij de 
provincie. Hierna kunnen pas conclusies getrokken worden. 
 
Vanuit de leden wordt hiermee ingestemd met het verzoek dit punt ook te agenderen voor een volgende verga-
dering. 
 
De plaatsvervangend voorzitter stelt voor dat de secretaris alle vragen verzameld vanuit de leden. Deze kunnen 
dan gebundeld worden, ter controle gestuurd worden naar de leden en vervolgens naar de provincie verstuurd 
worden. 
 
Actiepunt: Secretaris verzamelt vragen bij de leden 
Actiepunt: Secretaris zendt de leden de vragen ter controle 
Actiepunt: Secretaris stuurt de vragen naar de provincie 
 
8. Voortgang/stand van zaken: 
- stand van zaken luchthavenbesluit  
 
Dhr. Belderok geeft aan dat het alle vraagtukken m.b.t. de luchtgavenbesluiten etc. gekoppeld zijn in één lucht-
havenbesluit. Dit is behandeld en er is vanuit het bevoegd gezag gevraagd om aanvullende stukken. Er is onder 
andere een nieuwe luchtberekening uitgevoerd en de aanpassingen zullen binnen 4 weken worden aangele-
verd. De vragen van et bevoegd gezag zijn daarmee beantwoord. Het proces duurt inmiddels al 2,5 jaar. 
 
9. Ingekomen en uitgaande brieven (bijgevoegd brieven en overzichten): 
9.a.  van RUD Zeeland; CRO klachtenoverzicht 1ste kwartaal 2022 
9.b.  van RUD Zeeland; CRO klachtenoverzicht 2de kwartaal 2022 
9.c.  van RUD Zeeland; CRO klachtenoverzicht 3e kwartaal 2022 (is nog niet binnen) 
 
Ad 9a t/m 9c 
 
De secretaris merkt op dat het 3e overzicht helaas niet op tijd aan hem is verzonden. Er is wel contact geweest 
met de RUD met de toezegging dat het overzicht zo spoedig mogelijk verstuurd zal worden. Zodra dut binnen is 
zal dit verstuurd worden aan de leden. 
 
Naar aanleiding van de klachtenoverzichten wordt opgemerkt dat eigenlijk alle klachten gaan over de vliegtui-
gen welke zich in de lucht bevinden. Dit valt dus buiten de bevoegdheid van de provincie / RUD. 
 
Er komt ook een vraag of er sprake is van één sportvliegtuig welke vertrekt en aankomt op het vliegveld. Dit 
wordt bevestigd. Het vliegveld geeft aan dat de ingediende klachten nog steeds van dusdanige aard zijn, dat er 
te weinig informatie beschikbaar is over de klachten, zoals type vliegtuig, plaats en tijdstip van de klacht. 
 
Actiepunt: Secretaris zendt klachtenoverzicht 3e kwartaal na. 
 
 
10.  Mededelingen vliegveldbestuur 
 
Het vliegveld deelt mede dat vanaf vandaag (dus 4 november 2022) 13.30 uur de SAR functioneel zal zijn vanaf 
het vliegveld.  
 
11. Stand van zaken benoeming voorzitter 
 
De plaatsvervangend voorzitter en tevens ook voorzitter van de selectiecommissie geeft aan dat er uit de gesprek-
ken met kandidaten een geschikte kandidaat is gekomen welke zal worden voorgedragen aan de provincie. Vanuit 
de leden wordt aangegeven dat er wel is afgeweken van de procedure, met namen punten 4.2 en 4.6 maar dat 
desondanks de voltallige CRO het resultaat van de benoeming commissie ondersteunt inclusief de voordracht van 
de geselecteerde kandidaten aan de provincie. 
 
Actie: Plaatsvervangend voorzitter zorgt voor brief / motivatie aan provincie met voordracht voor nieuwe voorzitter 
 
10. Rondvraag  
 
Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat als de benoeming van de voorzitter snel gaat, de voorzitter J. Suur-
mond inmiddels zijn laatste vergadering heeft gehad.  
 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 



 

 

AKTIELIJST BIJ HET VERSLAG VAN DE COMMISSIE 

REGIONAAL OVERLEG 4 NOVEMBER 2022  

Nummer Actie Vanuit 
verg. d.d. 

Actie door Afgewerkt 
d.d. 

1  Opvragen bereke-
ningsrapport hand-
havingspunten en 
toesturen aan de le-
den/ uitnodigen RUD 
voor vergadering 

17 juni 2022 
Agendapunt 3 
 
 

Secretaris Actie blijft open 
staan. 

2. Wensen geschikt af-
scheidsmoment/ ca-
deau nagaan bij 
voorzitter 

04 november 2022 Secretaris 29-11-2022, actie 
blijft open staan. 
De voorzitter vindt 
het leuk dat er een 
afscheidsmoment 
komt, op dit moment 
wordt er gezocht 
naar een geschikt 
cadeau en vorm voor 
het afscheid. Sug-
gesties zijn welkom. 

3 Verslag 17 juni 2022 
definitief maken en 
publiceren 

04 november 2022 
Agendapunt 3 

Secretaris 29 november 2022 
definitief gemaakt en 
verstuurd ter publica-
tie. 

4 De begroting wordt 
met een aangepast 
bedrag definitief ge-
maakt en verstuurd 
aan de provincie 

04 november 2022 
Agendapunt 5 

Secretaris 14 november defini-
tief genaakt en opge-
stuurd 

5 Punt klachtenafhan-
deling opnieuw op de 
agenda plaatsen 

04 november 2022 
Agendapunt 6 

Secretaris Actie blijft open 
staan. 

6 Informeren bij an-
dere CRO’s hoe daar 
et klachtenafhande-
ling wordt omgegaan 

04 november 2022 
Agendapunt 6 

Secretaris  Actie uitgevoerd, re-
acties gedeeltelijk al 
ontvangen. 

7 Verzamelen vragen 
inzake SAR vluchten 
bij leden 

04 november 2022 
Agendapunt 7 

Secretaris Uitvraag is op 10-11-
2022 gedaan met als 
deadline 23 novem-
ber. Er is vanuit 2 
partijen reactie geko-
men. 

8 Bundelen vragen 
n.a.v. SAR vluchten 
en ter controle aan 
de leden sturen 

04 november 2022 
Agendapunt 7 

Secretaris Actie is uitgevoerd 

9 Opsturen gecontro-
leerde vragen aan 
provincie 

04 november 2022 
Agendapunt 7 

Secretaris Actie is uitgevoerd 
Vragen zijn op .  3-
01-2023 is de brief 
verstuurd aan de pro-
vincie. 

10 Bristow vragen aan 
te schuiven bij een 
volgend overleg 
CRO/ onderzoeken 
mogelijkheid aanwe-
zigheid 

05 november 2021 
Agendapunt 8e 

Dhr. E. Belderok Tijdens vergadering 
aangegeven dat uit-
nodiging de deur uit 
is. Inmiddels hebben 
leden ook uitnodiging 
ontvangen voor een 



 

 

infosessie op vlieg-
veld inzake SAR 
vluchten. 

11 Nasturen klachten-
overzicht 3e kwartaal 

04 november 2022 Secretaris Nog niet ontvangen 
Actie blijft open 
staan. 

12 Brief opstellen aan 
provincie met voor-
dracht nieuwe voor-
zitter 

04 november 2022 Voorzitter selectie-
commissie / secreta-
ris 

Actie is afgehandeld: 
Verzonden op 8 no-
vember, brief aange-
past op verzoek pro-
vincie op 29-11-2022 

 
 


